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a r m a n m e l i . i r

ترکیب  فرنگی کاران  برای 
»سیزم« مشخص شد

فارس: سی وپنجمین دوره رقابت های 
کشتی نظامیان جهان )سیزم( روزهای 30 
آبان تا 3 آذرماه سالجاری به میزبانی ایران 
و در سالن 12 هزار نفری مجموعه ورزشی 
آزادی تهران برگزار می شود. ترکیب تیم 
کشتی فرنگی نیروهای مسلح ایران به شرح 
زیر است: 55 کیلوگرم: علی نوربخش. 60 
کیلوگرم: پویا ناصرپور. 63 کیلوگرم: ایمان 
محمدی. 67 کیلوگرم: حسین اسدی. 72 
کیلوگرم: اشکان سعادتی فر. 77 کیلوگرم: 
82 کیلوگرم: جمال  محمدرضا مختاری. 
اسماعیلی. 87 کیلوگرم: حسین نوری. 97 
کیلوگرم: مهدی بالی. 130 کیلوگرم: امیر 
قاسمی منجزی. سرمربی: ایرج اسفندیاری فر. 
مربیان: امین عسگرپور، علی فاطمی، محمد 
درستی، فرشاد جوادی، سیدیونس موسوی. 
ماساژور: سیدمهدی ساداتی. سرپرست: عباس 
مرادی. براساس برنامه این رقابت ها مسابقات 
کشتی فرنگی در اوزان 55، 63، 72، 82 و 97 
کیلوگرم در روز سه شنبه 2 آذرماه و مسابقات 
اوزان 60، 67، 77، 87 و 130 کیلوگرم نیز در 

روز چهارشنبه 3 آذرماه برگزار خواهد شد.

خارجازمستطیلسبز

صحبت های »مسی« پس از 
تساوی مقابل »برزیل« 

لیونل مسی عملکرد تیم ملی کشورش را در 
انتخابی جام جهانی ستود. مسی اظهارکرد: از 
همان ابتدا، ما متقاعد شده بودیم که می توانیم 
برنده شویم. ما سعی کردیم بازی خودمان را 
کنیم ولی حریف برزیل است و بازی با این تیم 
سخت است. مهم این است که ما خوب کار 
می کنیم. ما نباخته ایم و به روند رشد خود ادامه 
دادیم. او در ادامه گفت:  بازی بسیار فشرده ای 
بود. شرایط بازی داشتم و خیلی خوب و آماده 
هستم و در غیر این صورت بازی نمی کردم. 
آرژانتین با 29 امتیاز در رده دوم قرار دارد و 
این تیم نیز توانست صعود خود را به جام جهانی 
قطعی کند. سرمربی آرژانتین هم گفت:  این 
یک مسابقه سخت و دشوار بود. برزیل آمد 
تا بازی خود را انجام دهد تا ما را از 
بــازی بــاز دارد. ما چهار امتیاز 
مقابل دو حــریف بسیار سخت 
گرفتیم. همه ما دوست داریم پیروز 
شویم، اما این بازی ها تیم را 
بالغ می کند. اینکه خیلی 
قبل از پایــان، در یک 
مرحله مقدمـاتی بسیار 
سخت جـواز حضور در 
جام جهانــی را به دست 
آوردیم، چیزی است که 

باید به آن افتخار کرد. 

دیـــدگــاه

عملکرد اسکوچیچ و بازیکنان تیم ملی فوق العاده است. 
در فوتبال نوسان امری طبیعی است اما تیم ملی ایران دچار 
کمترین نوسان بوده و حتی در دیدار با لبنان که انتقادات زیادی 
بر تیم وارد شد بازی یکطرفه بود و جریان مسابقه به شکلی 
پیش رفت که در آخرین لحظات مزد برتری را گرفتیم. در دیدار 
با سوریه تغییراتی که اسکوچیچ در ترکیب تیمش ایجاد کرد 
باعث غافلگیری همگان شد و انتظار آن نمی رفت. حضور چند 
ساله او در کشورمان به همراه زندگی در کنار تیم ملی باعث شده 
تا او به شناخت بسیارخوبی از کیفیت تیمش برسد. البته رقبا 
هم به خوبی آنالیز شده اند و نکته مثبت دیگر فاصله کم میان 
بازیکنان داخل و خارج ترکیب تیم ملی است. نیمکت قوی امتیاز 
بسیار خوبی برای کادرفنی به شمار می رود. اعتمادبه نفس بسیار 
خوبی در میان ملی پوشان شکل گرفته و بازیکنان رفته رفته به 
درک کاملی از هم رسیده اند. باید این روحیه تقویت بشود تا در 
مصاف مقابل تیم های بزرگ فوتبال جهان هم بتوانیم بازی های 
درخشانی انجام دهیم. این موضوع نیازمند زمان و تدارک 
مناسبی است. بهتر است در شرایط کنونی احساساتی نشویم 
و پس از آنکه صعودمان قطعی شد اقدام به برنامه ریزی در 
عالی ترین سطح کنیم. برنامه ای که محوریت آن روی موفقیت 
تیم ملی ترسیم شود و فردگرایی در آن هیچ جایی نداشته 
باشد. مهم ترین موضوع پس از برنامه ریزی صحیح، وفاداری به 
اجرای آن باشد. معمولا این اتفاق در ایران رخ نمی دهد و بارها 
شاهد بودیم بسیاری از برنامه ها ناقص اجرا شده اند. انتقادات 
در مورد نحوه بازی تیم ملی مغرضانه و از روی ناآگاهی است.  
زیبایی امری نسبی است و اشخاص براساس شناخت خود 
در مورد میزان آن اظهارنظر می کنند. بسیاری با کلی گویی 
و به صورت نامفهوم درباره عملکرد سرمربی کروات تیم ملی 
حرف می زنند. برخی از منتقدان بر این باور هستند با برکناری 
اسکوچیچ صاحب تیمی می شوند که مسافر جام جهانی است. 
برخی از دوستان این افراد هم در رودربایستی رفاقت با آنها 
می مانند. انتقاد از تیمی که 16 امتیاز از 6 بازی گرفته و می تواند 
سریع ترین صعود ایران را به جام جهانی رقم بزند اگر مغرضانه 
نباشد از روی ناآگاهی است. تیم های ملی 3 روز فرصت تمرین 
دارند و بعد از آن بازی می کنند. بهترین تیم ها نیز در این 
فرصت کوتاه نمی توانند فوتبالی جذاب ارائه کنند. همواره در 
تورنمنت های بزرگ مانند جام جهانی بازی های زیبا از مراحل 
حذفی شکل می گیرد و دلیل آن رسیدن شناخت بازیکنان از 
هم پس از دیدارهای دور مقدماتی است. تمامی تیم های ملی 
به دنبال کسب نتیجه در راه صعود به جام جهانی هستند و نباید 
توقع داشت ایران بازی هایی انجام دهد که بهترین تیم ها پس از 
چند مسابقه متوالی به چنین کیفیتی می رسند. چنین فرصتی 
را به تیم اسکوچیچ بدهیم و سپس دست به انتقاد بزنیم. کیفیت 
بازی تیم ملی ایران پس از دوران برانکو ایوانکوویچ هیچ گاه در 
چنین سطحی نبوده است. در دوران 8 سال حضور سرمربی 
پرتغالی تیم ملی هرگز کیفیت جالبی نداشتیم و با دفاع فشرده 
چشم به ضدحملات داشتیم اما افراد، عملکرد کی روش را بزرگ 
می کردند و به حضور او در تیم های باشگاهی اشاره می کردند. 
سمت دستیاری او بزرگ می شد و اخراج زودهنگامش از 
رئال مادرید اتفاق مهمی نبود. تیم ملی فعلی ایران باید مشکلات 
خود را با فدراسیون حل کند و اجازه شکل گیری اختلافی را 
ندهد تا بتواند ضعف هایش در مقابل رقبای بزرگ تر را رفع کند.

عملکرد فوق العاده» اسکو«  و تیم ملی  تیم ملی فوتبال کشــورمان مقابل تیم ملــی 
سوریه قاطعانه به برتری رسید  و به صدرنشینی 
خود ادامه داد. سیدمهدی سیدصالحی در این 

خصوص صحبت کرد.
 در خصـوص برتــری قاطع تیم ملی 

در برابر سوریه چه نظری دارید؟
در قیاس با بازی های قبلی تیم ملی شاهد 
نمایش به مراتب بهتر و زیباتری از سوی 
بازیکنان بودیم. در این مسابقه امیر عابدزاده 
به عنوان جانشین علیرضا بیرانوند درون دروازه 
قرار گرفته بود و در برخی پست های دیگر نیز 
تغییرات مثبتی صورت گرفته بود. ثمره این 
تغییرات بازی برتر تیم ملی بود تا بتواند با تنوع 
حملات خود به دروازه حریف نزدیک شود. در 
مقابل تمام تفکر سوریه اجرای بازی مستقیم و 
ارسال توپ برای عمر سوما بود ولی نتوانست 
به هدف خود دست یابد. تسلط بازیکنان 
خوبی مانند وحید امیری و علی قلی زاده 
بازی سازی های مفیدی را برای سردار آزمون 
به همراه داشت. در نهایت هم آزمون از کندی 
مدافعان وسط سوریه روی پاس امیری استفاده 
کرد و توانست گل نخست را وارد دروازه حریف 
کند. گل دوم ایران نیز روی خطای هند مهاجم 
سوریه و ضربه پنالتی احسان حاجی صفی 
به دست آمد. در نیمه دوم سوریه تلاش می کرد 
تا نتیجه را جبران کند اما پشت مدافعانش 
فاصله مناسبی برای نفوذ ایجاد می شد و بارها 
از این خلأ ایجاد موقعیت کردیم و خداراشکر 
توانستیم گل سوم را توسط علی قلی زاده به ثمر 
برسانیم تا در یک بازی بدون اشتباه به برتری 

بسیار خوبی دست یابیم.
 ملی پوشان کمتر فرصت بازی در کنار 

یکدیگر را دارند!
شاکله اصلی تیم ملی ایران لژیونرها تشکیل 
می دهند. با توجه به اینکه آنها برای بازی های 
فیفادی در کنار یکدیگر قرار می گیرند معمولا 
در بازی های اول کیفیت لازم را ندارند اما 
به خاطر تمریناتی که در فاصله دو بازی در کنار 
هم انجام می دهند همواره در دیدارهای دوم 
بهتر بازی می کنند. بدون شک کیفیت بالای 
بازیکنان ممتاز ایران به آنها کمک می کند تا 
با تمرینات و بازی های تدارکاتی به انسجام 

بهتری دست یابند.

گفــتوگــو
سیدمهدی  سیدصالحی: 

 ایران مقابل سوریه 
 بدون اشتباه 

بازی کرد!

 تسنیم: به گزارش رسانــه رسمی باشــگاه پرسپولیس، 
سرخپوشان پایتخت در ادامه تمرینات خــود برای بازی برابر 
مس در رفسنجان، پیش از ظهر دیروز )چهـارشنبه( در هوای 
سرد پاییزی، زیرنظر کادرفنی به تمرین پرداختند. سیدمجید 
صدری رئیس هیات مدیره و سرپرست مدیرعاملی باشگاه 
پرسپولیس به همراه مصطفی لشگری سرپرست مدیریت روابط 
عمومی باشگاه در محل تمرین سرخپوشان حضور یافتند و 
تماشاگر عملکرد سرخپوشان بودند. تمرین با گرم کردن بدن  
زیرنظر مربی بدنساز تیم آغاز شد و بازیکنان با دویدن های کوتاه 
و انجام حرکات کششی و نرمشی، بدن ها را گرم کرده و در اختیار 
کادرفنی قرار گرفتند. دروازه بان های تیم هم زیرنظر داود فنایی 
تمرینات ویژه خود را انجام دادند. سیدجلال حسینی به تمرینات 
گروهی بازگشت و پابه پای دیگر بازیکنان تمرین کرد. تمرین 
دیروز یک مهمان ویژه هم داشت و او، برادر بوژیدار رادوشوویچ 
بود که در محل تمرین قرمزپوشان حضور یافت و با اعضای تیم 

و بازیکنان خوش وبش کرد.

فوتبالداخلی

 فلورنتینو پرس که تابستان اخیر سعی کرد کیلیان امباپه 
را از پاری سن ژرمن برای رئال مادرید به خدمت بگیرد اما سه 
پیشنهاد آنها که آخرینش 200 میلیون یورو بود از سوی این 
باشگاه فرانسوی رد شد، گفت: ما سعی می کنیم بازیکنان خوب 
و بهترین بازیکنان را به رئال مادرید بیاوریم، اما شما باید امکان 
بازی گرفتن از آنها را هم داشته باشید. وی افزود: حالا اگر ما 
200 میلیون به پاری سن ژرمن بدهیم، آنها امباپه را نخواهند 
فروخت. وقتی قرارداد کیلیان منقضی بشود، اوضاع برای 
جذب او بهتر می شود اما در حال حاضر باشگاه هایی هستند 

که تحت حمایت دولت های خود هستند )اشاره 
به باشگاه هایی همچون پاری سن ژرمن و 
منچسترسیتی( و نمــی خواهند بازیکنان 
خود را بفروشند. مــن می جنگم چون این 
مدیریت اســت کــه غالــب است، نه پولی 

که از بیرون به شمــا می دهنــد. رئیس 
باشگاه رئال مادرید که مخــالف 
وابستــه شدن باشگاه هــا به 
دولت هــاست، اظهارداشت: 
لحظــه ای خواهد رسید که 
30 باشگاه برتر اروپایــی در 
مالکیت دولت ها قرار خواهد 
گرفــت اما من اینجا هستم 
که )با ایــن موضوع( بجنگم 

و از ابتــدا شروع به جنگیدن 
خواهم کرد.

بیــنالــملل

هومنافاضلی
کارشناس فوتبال   

سازمان لیگ فوتبال طی این هفته جلسات متعددی با 
مدیران مالی باشگاه ها برگزار کرد و در این جلسات علاوه 
بر ارائه گزارش مالــی 1۴00-99، باشگاه ها در مورد نحوه 
درآمدها و چگونگی تقسیم آن بین باشگاه ها آگاه کرد. صادق 
درودگر، عضو هیات رئیسه سازمان لیگ فوتبال گفت: ما 
برگزاری چنین جلساتی را از سال 97 آغاز کردیم و در آن 
سال از مدیران عامل باشگاه ها و نمایندگانشان دعوت به  عمل 
آمد تا با حضور در سازمان لیگ از گزارش های مالی آگاه شوند. 
با این حال برگزاری این جلسات در سال 98 و 99 به دلیل 

شیوع کرونا متوقف شد و نه ما و نه باشگاه پیگیری نکردیم. 
او افزود: برگزاری این جلسات بسیار خوب و مفید بوده چرا 
که دو مشکل اساسی وجود دارد که باید درباره آن صحبت 
می کردیم. عضو هیات رئیسه سازمان لیگ فوتبال ادامه داد: 
بحث اول، حوزه تامین اجتماعی است که بازیکنان شامل آن 
نمی شوند و بحث دوم، مشکلات مالیاتی است که هم سازمان 
لیگ و هم باشگاه ها مالیات مضاعف پرداخت می کنیم. مدیر 
امور تبلیغاتی سازمان لیگ فوتبال در ادامه درباره توافق با 
کارگزار برای سپردن تبلیغات محیطی لیگ برتر به آن توضیح 

داد: جلسه بسیار خوبی با نمایندگان پرسپولیس و استقلال و 
آقای علی نژاد داشتیم. همچنین در این جلسه نماینده کارگزار 
استقلال که آمده بود تمام کارگزارها را در اختیار بگیرد، حضور 
داشت. نتیجه جلسه این شد که تبلیغات محیطی لیگ برتر 
به صورت یکپارچه شود و سه شرکت برای تبلیغات محیطی 
معرفی شود. درودگر گفت: این سه شرکت قرار است کارهای 
مربوط به تبلیغات محیطی استقلال، پرسپولیس و باقی 
باشگاه ها را به صورت جداگانه انجام دهند. کارگزار استقلال 
که مشخص است، پرسپولیس هم قرار است که کارگزار خود 
را معرفی کند و سازمان لیگ هم به نمایندگی از سایر باشگاه ها 
کار را در اختیار می گیرد. باید تاکید کنم که قرار است تضامین 
لازم برای شروع کار داده شود. او بیان کرد: علاقه مندیم 

باشگاه ها در تمام حوزه ها درآمدزایی خوبی داشته باشند.  

صادق درودگر: 

منتظر ارائه تضامین کارگزار استقلال هستیم

هیات مدیره و کارگزار جدید پرسپولیس هنوز مشخص نشده 

پرداخت بدهی »کالدرون« از صندوق کارآفرینی »امید«؟!
آرمان ملی: در روزهــای گذشتــه نحــوه 
پرداخت بدهی پرسپولــیس به »کالدرون« 
به مشکلات و حاشیه های دیگر این باشگاه 
از جمله عدم انتخاب هیات مدیره و کارگزار 

جدید اضافه شده است. 
 جدایی کالدرون 

پرسپولیس در زمستان 1398 با تصمیم 
محمدحسن انصاری فرد با »گابریل .کالدرون« 
قطع همکاری کرد؛ محمدحسن انصاری فرد 
تیم  از  بحث جدایی »کالدرون«  درباره 
پرسپولیس اظهارداشت: همانطور که می دانید 
ما همیشه دوست داریم با هواداران مان 
صادقانه برخورد کنیم. »کالدرون« قبل از 
بازی با پارس جنوبی با توجه به اینکه قسط دوم 
قراردادش فعال نشده بود، نهایت همکاری 
را با ما داشت. با اینکه هنوز قسط اول هم 
پرداخت نشده بود؛ اما بعداز آن بازی در یک 
مصاحبه مدیریت باشگاه را موردحمله قرار 
داد و حتی قبل از بازی با نساجی و بعداز بازی 
هم این حملات را ادامه داد. ما به خاطر حفظ 
آرامش تیم هیچگونه جوابی ندادیم، چون به 
مصلحت تیم نبود تا اینکه قبل از خروج این 
مربی از کشور برای تبریک سال نو به همراه 
هیات مدیره به خانه او رفتیم و آنجا هم او 
حملاتی به مدیریت باشگاه داشت. ما بازهم 
به خاطر اینکه برای ما اولویت باشگاه است، هیچ 
واکنشی نشان ندادیم تا اینکه او به کشورش 
رفت. وی افزود: بعداز چند روز که مرتب 
به خاطر اردوی قطر در تماس بودیم تا اردو را 
هماهنگ کنیم، کالدرون جوابی نداد تا اینکه 
هفته قبل خواسته هایی داشت؛ از جمله اینکه 
پول قسط دوم باید پرداخت شود، پول برخی 
بازیکنان و راننده و مترجم باید پرداخت شود 
که ما همه اینها را پرداخت کردیم. در همین 
حین دستیاران او وسایل خود را جمع کردند، 
خیلی ها به ما گفتند لوازم را به آنها ندهید چون 
برنمی گردند اما ما گفتیم اولویت مان این است 
که کالدرون باید برگردد. تا روزچهارشنبه 
برای ما نامه ای نوشت و خواسته های جدیدی 
از ما داشت که بلافاصله جلسه هیات مدیره 
تشکیل شد و با اکثر خواسته های او موافقت 
کردیم. روزپنجشنبه اما دوباره نامه ای برای 
ما فرستاد که درخواست های خیلی فراتر از 
توانایی باشگاه داشت که بازهم با 75 درصد 

این خواسته ها موافقــت کــردیم ازجمله 
اینکه ۴5 درصد قرارداد او بالا برود، قرارداد 
دستیاران او »خواگین« و »والنسیا« هم بالا 
برود و خانه ای برای مترجم و راننده تهیه 
شود. در جلسه هیات مدیره روزجمعه با 75 
درصد خواسته های او موافقت کردیم اما به 
کالدرون فرصت دادیم با توجه به اینکه زمان 
نقل وانتقالات کم بود اما ایشان به هیچکدام از 
موارد نقل وانتقالاتی پاسخ نداد. حتی تا روز 
دهم ژانویه هم مهلت دادیم اما کالدرون جواب 
نداد تا در نهایت تا تاریخ یازدهم ژانویه هم 
فرصت دادیم ولی بازهم پاسخ نداد. بنابراین 
ما تصمیم گرفتیم با توجه به اینکه مهلت 
نقل وانتقالات کم است، چون در نامه هم نوشته 
بودیم اگر پاسخ ندهید یعنی پاسخ تان منفی 

است، حضور این مربی را منتفی کنیم.
 بدهی به کالدرون 

اردیبهشت ماه سالجاری پرسپولیس پس از 
صدور حکــم در کمیتـه انضباطی فیفا، دو بار 
درخواست استیناف خواهی را در فدراسیون 
جهانی فوتبال و دادگاه عالی ورزش مطرح 
کرد که به نتیجه موردنظر نرسید. این در 
حالی است که محکومیت پرسپولیس قطعی 
بود اما مدیران این باشگاه برای اتلاف وقت، 
شانس خود را امتحان کردند و حالا علاوه بر 
هزینه دادرسی باید جریمه پنج درصدی را هم 

پرداخت کنند. 
 پرداخت مطالبات

باشگاه پرسپولیس پس از وعده های مدیران 
این باشگاه، در نهایت روز چهارشنبه )19 
آبانماه( هفته گذشته مطالبات 580 هزار 

دلاری کالدرون و 95 هزار دلاری خواکین 
)به علاوه پنج درصد سود سالیانه( را به حساب 
مربی آرژانتینی در کشور سوئیس واریز 
کرد تا روزشماری ها برای بازشدن پنجره 
نقل و انتقالاتی سرخپوشان آغاز شود. باشگاه 
پرسپولیس مکاتباتی را طی روزهای گذشته 
با وکیل این مربی انجام داده و امیدوار است 
به زودی تاییدیه نهایی از سوی وکیل این مربی 
آرژانتینی به فیفا ارسال و به این ترتیب پرونده 
جنجالی سرخپوشان به طور رسمی بسته شود.

 تخلف در پرداخت؟
وجود  با  پرسپولیس  مسئولان  هرچند 
پیگیری  رسانه ها تمایلی برای شفاف سازی 
در خصوص تامین منابع مالی لازم برای تسویه 
حساب با کالدرون و دستیارش نداشتند و 
تاکنون هم این کار را انجام نداده اند اما ظاهرا 
این طور که در برخی رسانه ها عنوان شده، 
سرخ پوشان برای این اقدام تسهیلاتی 22 
میلیارد تومانی در قالب قرض الحسنه از یک 
صندوق دریافت کرده اند. آنطور که »فارس« 
نوشته ظاهرا وظیفه این صندوق پرداخت 
وام اشتغالزایی در مناطق محروم آن هم به 
سقف 200 میلیون تومان است و اینگونه 
به نظر می رسد که حضور حمید سجادی، 
وزیر ورزش وجوانان در هیات امنای صندوق، 
در پرداخت تسهیلات به باشگاه پرسپولیس 
بی تاثیر نیست. عباس مقتدایی نماینده مردم 
اصفهان در مجلس شورای اسلامی از ارسال 
نامه اش به حجت ا... عبدالملکی وزیر کار، تعاون 
و رفاه اجتماعی و حمید سجادی وزیر ورزش و 
جوانان در انتقاد از پرداخت 22 میلیاردتومان 

از صنــدوق کارآفرینی امیــد بــه باشگاه 
پرسپولیس بابت پرداخت طلــب کالدرون 
سرمربی سابق تیم فوتبال ایــن باشگاه خبر 
داد. در بخشی از این نامه آمده است: همانگونه 
که مستحضرید در دولت قبل توسط مجموعه 
شستا )متعلق به بازنشستگان و کارگران خدوم 
کشور(، مبلغ قابل توجهی جهت پرداخت طلب 
سرمربی تیم ملی فوتبال پرداخت شده بود که 
پس از مدت زیادی با اقدامات نظارتی مجلس 
شورای اسلامی، دیوان محاسبات و سازمان 
بازرسی، آن اقدام اشتباه وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی و وزارت ورزش و جوانان تا حدی 
جبران و در عودت رقم دریافتی تسریع شد. 
حال بر اساس اسناد و اخبار واصله، پرداخت 
220 میلیارد ریال از صندوق کارآفرینی امید 
به باشگاه پرسپولیس در آبانماه سالجاری و 
در زمان استقرار به جنابعالی به عنوان وزیر، 
کاملا مغایر با اساسنامه و رسالت آن صندوق 
است. لذا مستدعی است دستور فرمایید با قید 
فوریت این موضوع بررسی و گزارش جامعی 
از آن جهت ادامه پیگیری و اقدامات نظارتی، 
برای اینجانب ارسال شود. فوریت در ارسال 

مورد تاکید است.
 وضعیت مدیریتی 

در حالی که قرار بود پس از تعیین مدیرعامل 
و اعضای هیات مدیره باشگاه استقلال، تکلیف 
پرسپولیس نیز مشخص شود، اما هنوز هیچ 
خبری در این باره به گوش نمی رسد و به نظر 
می  رسد هنوز برای حل این معادله، راه حلی 
در وزارت ورزش پیدا نشده است. »تسنیم« در 
ادامه نوشت: با وجود مطرح شدن گزینه های 
و  پرسپولیس  مدیرعاملی  برای  مختلف 
مطرح شدن نام ها یکی پس از دیگری، هنوز 
تصمیمی در این باره گرفته نشده تا سرخپوشان 
همچنان بلاتکلیف باشند. معادله مجهول دوم 
انتخاب کارگزار جدید است. پرسپولیسی ها 
که از مدت ها پیش برای فصل جدید به دنبال 
انتخاب کارگزار یا همان اسپانسر بودند، پس از 
طی مراحل برگزاری مزایده و بی نتیجه ماندن 
آن، همچنان بدون کارگزار به کار خود ادامه 
می دهند. اتفاقی که می توانست بخشی از 
مشکلات مالی سرخپوشان را حل کند، حالا 
خودش به مشکلی برای این باشگاه تبدیل 

شده است.

جواد نکونام؛ سرمربی فولادخوزستان:

از کسی کمک می گیرم که در »رئال« حضور دارد
سرمربی تیم فوتبال فولادخوزستان گفت: یکی از نفراتی 
که سال گذشته کنار ما بود و به من کمک انجام می داد در 

رئال مادرید کار می کند.
 منشور اخلاقی  

جواد نکونام در حاشیه تمرین تیم فولاد خوزستان 
اظهارداشت: در ابتدا جا دارد از اعضای هیات مدیره 
و کارخانه فولاد به خاطر اعتمادی که به من داشتند 
تشکر کنم. با توجــه به شــرایط رخ داده باید تیم 
را از نظر روحی و روانــی ریکاوری کنیم، هر چند 
زمان برای کار بدنسازی نداریم. سرمربی فولاد در 

خصوص قوانین جدید و منشوراخلاقی که 
برای بازیکنــان در نظر گرفته است، 

گفت: این قوانین به هر تیمی که 
بروم وجود دارد. بازیکن باید رفتار 
و عملکرد حرفه اش داشته باشد. با 
توجه به قراردادی که بازیکنان با 
باشگاه می بندند باید در چارچوب 
اخلاقی که تیم برای آنها تعریف 

می کند قرار بگیرنــد. بازیکنــان 

مطمئن باشند این قوانین به سود خودشان است.
 جدایی 

سرمربی فولاد تصریح کرد: دوست ندارم در مورد گذشته 
صحبت کنم. قطعا بحث من مالی نبود و در این سال ها 
اصلا مباحث مالی وجود نداشت. مباحث مالی اولویت 
بعدی بود اما ممکن است شیطنت هایی در این زمینه 
صورت بگیرد. من به خاطر هواداران فولاد می گویم 
که بدانند بین من و فولاد بحث مالی وجود نداشت. 
نکونام اظهارکرد: مهم این است که الان کجا قرار داریم 
و امیدوارم به موفقیت برسیم. مسائل بدنی در فوتبال 
روز دنیا خیلی مهم است و به خاطر همین سعی 
می کنم بهترین نفرات را در کنار خودم 
داشته باشم که از نظر بدنی و ریکاوری 

به تیم کمک کنند.
 کمک 

وی خاطرنشــان کــرد: یکی از 
نفراتی که سال گذشتــه کنــار ما 
بود در رئال مادرید کار می کند، این 
فرد سال گذشته در سایه کنار تیم ما 

بود و به ما کمک کرد. نکته دیگر این است که پارسال هواداران 
وقتی صبر و حمایت کردند تیم ما موفق شد و مطمئنا اگر این 
شرایط امسال وجود داشته باشد آخر فصل رتبه خوبی کسب 
خواهیم کرد. دو سال پیش در روز آخر سهمیه گرفتیم که اگر 
می باختیم پنجم می شدیم و در فصل پیش هم با یک امتیاز 
اختلاف ششم شدیم هر چند تا روز آخر در کورس سهمیه 
بودیم. در نهایت هم جام حذفی را گرفتیم. این تیم همان تیم 
است و قطعا بهتر می شود چون بازیکنان با تفکرات تاکتیکی 

ما آشنا شده اند.
 قهرمانی؟

سرمربی فولاد در پاسخ به این سوال که چقدر با تیمش به 
قهرمانی فکر می کند، گفت: من همیشه آدم جاه طلبی هستم 
و دوست دارم به موفقیت برسم. با بودن سپاهان، استقلال 
و پرسپولیس و تیم هایی که خیلی زود شروع کردند شرایط 
ما کاملا نابرابر است. سال گذشته هم این تیم را قهرمان 
جام حذفی کردیم اما حدود 2 ماه و نیم بدنسازی کرده بودیم. 
قطعا نیم فصل اول خیلی سختی را خواهیم داشت چون شرایط 
بدنی بازیکنان ایده آل من نیست. در این راه مصدومانی خواهیم 
داشت اما در نیم فصل دوم برنامه های خوبی داریم و تیمی 
خواهیم داشت که هم در آسیا و هم لیگ و هم در جام حذفی 
بهترین عملکرد را داشته باشد. بازیکنان ما باید بدانند هیچ 
نامی بزرگتر از هواداران و باشگاه فولاد نیست و ان شاءا... که 

امسال سالی موفق داشته باشیم.

خـــبر

     شادی
امیر عابدزاده پس از درخشش در بــازی با سوریــه 
پست هایی منتشر کرد. او  عکس هایی را هم منتشر کرده 
که مربوط به لحظاتی پس از پایان بازی با سوریه و شادی 

از ته دلش است.

          توافق با بشیکتاش
مریــم یکتایی دروازه بان ارومیه ای که چنـدی پیش 
خداحافظی موقتی از میادین داشت و به ترکیه سفـر کرده 
بود، حالا تصمیم به بازگشت گرفته و با مدیران بشیکتاش 

ترکیه به توافق رسید.

            برد تشریفاتی 
شاگردان دشان که پیش از این صعود مستقیم خود 
به جام جهانی را مسجــل ساخته بودند، در دیداری 
تشریفاتی به مصاف فنلاند رفتند و با 2 گل این تیم را 

مغلوب کردند.
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